
Aanwezig

Verontschuldigd

BRUSSELS HOOFDSTEDELIJK GEWEST
GEMEENTE VAN WATERMAAL-BOSVOORDE

Uittreksel uit het register der beraadslagingen van de Gemeenteraad
 

Cécile Van Hecke, Voorzitter ;
Olivier Deleuze, Burgemeester ;
Odile Bury, Hang Nguyen, Benoît Thielemans, Jean-François de Le Hoye, Cathy Clerbaux, Marie-
Noëlle Stassart, Daniel Soumillion, Schepenen ;
Alain Wiard, Philippe Desprez, Jos Bertrand, Tristan Roberti, David Leisterh, Sandra Ferretti,
Laurence Dehaut, Eric Godart, Gabriel Persoons, Martin Casier, Alexandre Dermine, Aurélie SAPA
FURAHA, Joëlle Van den Berg, Laura Squartini, Rachida Moukhlisse, Félix Boudru, Florence
Lepoivre, Christine Roisin, Laurent Van Steensel, Gemeenteraadsleden ;
Etienne Tihon, Gemeentesecretaris.

 
Jan Verbeke, Gemeenteraadslid.

Zitting van 19.02.19

#Onderwerp : Interpellatie van Jos Bertrand betreffende de deelname van de gemeente aan het
gewestelijk plan met betrekking tot het omgevingslawaai (Quiet Brussels).#

Openbare zitting

In de loop van vorig jaar heeft Brussel leefmilieu hard gewerkt aan de opstelling van een nieuw actieplan ter
bestrijding van de geluidshinder (Quiet Brussels). Het is het derde actieplan in zijn soort: het bouwt voort op
de twee vorige plannen (2000 – 2009) en 2009 – 2018) en het kadert in de uitvoering van de Europese
richtlijn over het omgevingslawaai van 2002. Het moet binnenkort nog voor derde lezing door de regering
worden bekrachtigd.
 
De opstelling van het nieuwe plan vertrekt vanuit een grondige evaluatie van het vorige plan, enquêtes bij de
bevolking en ook de gemeenten werden in de opstelling van het actieplan betrokken: zo was er –
voorafgaand aan de opstelling van het ontwerp plan - een participatief denkproces in januari en februari
2018 en werden de gemeenten ook betrokken in het openbaar onderzoek in het derde trimester van vorig
jaar werd doorgevoerd.
Heeft het college en de administratie aan dit proces deelgenomen? Zo neen, waarom niet? Zo ja, aan hoeveel
vergaderingen is er deelgenomen en wat was de inbreng van onze gemeente in dit proces. Heeft het college
een bijdrage gedaan aan het openbaar onderzoek?
 
Het ontwerpplan voorziet 45 maatregelen en hiervan zijn er 21 die van direct belang zijn voor de gemeenten.
De gemeente kan ook beslissen om kaderend in dit geheel een eigen lokaal geluidsplan op te stellen, zoals
Sint-Lambrechts-Woluwe dit gedaan heeft.
 
Mag ik van het college weten welke inspanningen er in het verleden gedaan zijn in het kader van het vorige
geluidsactieplan en de uitvoering van de richtlijn over omgevingslawaai, meer bepaald op het vlak van
bewustmaking van de burgers (o.a. bekendmaking website “ruisinfo”), bemiddeling bij overlast,
geluidsisolatie gebouwen in gemeente-eigendom (administratie, scholen, woningen), voorwaarden plaatsing
“technische installaties (externe airco bijv), exploitatievoorwaarden HORECA-bedrijven en terrassen,
omkadering publieke manifestaties …   
Wordt er gebruik gemaakt van het modelbestek “geluidsnormen” bij gemeentelijke aankopen.
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Mag ik van het college vernemen op welke wijze onze gemeente haar bijdrage zal leveren bij de uitvoering
van het nieuwe plan? Zal het college ingaan op de suggesties in het actieplan bijvoorbeeld: om een
begeleidingscel “geluidshinder” op te richten voor projecten i.v.m. wegenaanleg, investeringen en
onderhoud van publieke ruimten, integratie van projecten in de driejaarlijkse investeringsplannen en in de
lokale agenda 21, behoud en creatie van confortzones (rand Zonienwoud, binnenterreinen), uitwerking van
een gemeentelijk beheerskader “buurtlawaai” dat uitgevoerd wordt via controles en bemiddeling (HORECA,
terrassen, evenementen, machines, technische installaties, …),  uitvoering van de wetgeving i.v.m.
geluidsversterking, aspect omgevingslawaai integreren in stedenbouwkundige voorschriften?
Zal er werk gemaakt worden van een gemeentelijk actieplan?
 
Is het college van plan om het actieplan, bekend te maken bij de eigen bevolking en oe gaat dit gebeuren?

De Raad neemt kennis.

ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitter, 
Cécile Van Hecke

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 20 februari 2019

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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